



Canadian Medals of the Second World War

The medals given out following the Second World War recognized the brave soldiers and nurses for their contributions. Match the medals to their descriptions to learn more about how soldiers earned them.

A. War Medal 1939-1945

B. Pacific Star

C. Canadian Volunteer Service Medal

1. This medal was awarded for a minimum of one day of service in the Pacific between December 1941 and September 1945.

2. This medal was awarded for a minimum of 28 days in service between September 1939 and September 1945.

3. This medal was awarded to people of any rank who volunteered to serve in the Navy, Military or Air Forces between September 1939 and March 1947.



Figure 1: War Medal 1939-1945 (Veterans Affairs Canada)



Figure 2: Pacific Star (Veterans Affairs Canada)



Figure 3: Canadian Volunteer Service Medal (Veterans Affairs Canada)

Answers:
A. 2. B. 1. C. 3.



Médailles canadiennes de la Deuxième Guerre mondiale

Les médailles décernées après la Deuxième Guerre mondiale récompensent les braves soldats et infirmières pour leur contribution. Faites correspondre les médailles à leurs descriptions pour en savoir plus sur la façon dont les soldats les ont gagnées.

A. Médaille de la Guerre de 1939-45

1. Cette médaille a été décernée pour un minimum d'un jour de service dans le Pacifique entre décembre 1941 et septembre 1945.

B. Étoile du Pacifique

2. Cette médaille a été décernée pour un minimum de 28 jours de service entre septembre 1939 et septembre 1945.

C. Médaille Canadienne du Volontaire du Volontaire

3. Cette médaille est décernée aux personnes de tout grade qui se sont portées volontaires pour servir dans la marine, l'armée de terre ou l'armée de l'air entre septembre 1939 et mars 1947.



Figure 1: Médaille de la Guerre de 1939-45 (Anciens Combattants Canada)



Figure 2: Étoile du Pacifique (Anciens Combattants Canada)



Figure 3: Médaille Canadienne du Volontaire (Anciens Combattants Canada)

Solutions:
A. 2. B. 1. C. 3.